

All Active ITS AHEF Applications, Republic of Moldova, as of March 12, 2014

Application	Electricity and Gas Sectors	Name of the Company
AHEF.043.MD Energy Companies' Performance Improvement	Technologies and methods for detection and decrease of gas losses in distribution networks	JSC "MoldovaGaz", 38 Albisoara Str., MD-2005, Chisinau, Republic of Moldova
AHEF.073.MD Harmonisation of Electricity and Gas Standards	Development of national electricity and gas standards	National Institute of Standardization and Metrology INSM, 28 Eugen Coca Str., MD-2064, Chisinau, Republic of Moldova
AHEF.109.MD Establishment of Independent Regulators	Introduction of a system for automatic collection of compensations for inobservance of the guaranteed quality of services rendered by system operators and improvement of tools to monitor quality of services	National Agency for Energy Regulation ANRE, 90 Columna Str. , MD-2012, Chisinau, Republic of Moldova
AHEF.110.MD Establishment of Independent Regulators	Calculation of technical losses in the electricity distribution networks. Methods to calculate and include losses in the final customer tariffs	National Agency for Energy Regulation ANRE, 90 Columna Str. , MD-2012, Chisinau, Republic of Moldova
AHEF.111.MD Establishment of Independent Regulators	Regulation and monitoring of the investment activities of the regulated companies	National Agency for Energy Regulation ANRE, 90 Columna Str. , MD-2012, Chisinau, Republic of Moldova

Application	Sustainable Energy	Name of the Company
AHEF.047.MD Development of Energy Auditing in the Industrial Sector	Capacity building: Industrial and buildings sector energy auditing for bankable projects	Energy Efficiency Agency , 1 Aleco Russo str., 10th floor, office 1003, MD-2068, Chisinau, Republic of Moldova
AHEF.050.MD Investment Facilitation	Capacity building for financing of EE/RES investment projects	BC "Mobiasbanca – Groupe Société Générale" S"A. , 81 A Stefan cel Mare si Sfânt Ave., MD-2012, Chisinau, Republic of Moldova
AHEF.119.MD Establishment of Energy Agencies	Organisation of operational framework for Energy Service Companies (ESCO)	Energy Efficiency Agency , 1 Aleco Russo str., 10th floor, office 1003, MD-2068, Chisinau, Republic of Moldova
AHEF.120.MD Development of Energy Auditing in the Industrial Sector	Assistance in developing a template and methodology/ guidelines for conducting energy audits for CHPs and district heating systems (DHS)	Energy Efficiency Agency , 1 Aleco Russo str., 10th floor, office 1003, MD-2068, Chisinau, Republic of Moldova

Updated information on
www.inogate.org



Все активные заявки СЭИ проекта ITS, Республика Молдова, по состоянию на 12/3/2014 г.

Заявка	Электроэнергетический и газовый секторы	Название компании
АНЕФ.043.MD Повышение эффективности деятельности энергетических компаний	Технологии и методики обнаружения и сокращения потерь газа в распределительных сетях	АО "Молдовагаз", Ул. Албишоара 38, MD-2005, Кишинев, Республика Молдова
АНЕФ.073.MD Гармонизация стандартов по электроэнергии и газу	Развитие национальной стандартизации в электроэнергетическом и газовом секторах	Национальный институт стандартизации и метрологии НИСМ, ул. Еугена Кока, 28, MD-2064, Кишинев, Республика Молдова
АНЕФ.109.MD Создание независимых органов регулирования	Внедрение системы автоматической платы компенсаций за несоблюдение гарантированных показателей качества услуг, предоставляемых операторами сети и усовершенствование механизмов мониторинга качества услуг	Национальное агентство по регулированию в энергетике ANRE, Ул. Колумна 90, MD-2012, Кишинев, Республика Молдова
АНЕФ.110.MD Создание независимых органов регулирования	Расчет потерь в электрораспределительных сетях. Методы расчета и включения потерь в тариф для конечных потребителей.	Национальное агентство по регулированию в энергетике ANRE, Ул. Колумна 90, MD-2012, Кишинев, Республика Молдова
АНЕФ.111.MD Создание независимых органов регулирования	Регулирование и мониторинг инвестиционной деятельности регулируемых компаний	Национальное агентство по регулированию в энергетике ANRE, Ул. Колумна 90, MD-2012, Кишинев, Республика Молдова

Заявка	Сектор устойчивой энергетики	Название компании
АНЕФ.047.MD Развитие системы энергоаудита в промышленном секторе	Повышение профессионального уровня: Энергоаудит в промышленности и зданиях для проектов с банковским финансированием	Агентство по энергоэффективности, ул. Алеко Руссо, 1, 10-й этаж, офис 1003, MD-2068, Кишинев, Республика Молдова
АНЕФ.050.MD Содействие инвестициям	Повышение профессионального уровня для финансирования проектов по ЭЭ/ВИЭ	КБ «Mobiasbancă – Groupe Société Générale» S.A., бул. Штефан чел Маре ши Сфынт 81А, MD-2012, Кишинев, Республика Молдова
АНЕФ.119.MD Создание энергетических агентств	Организация основ работы энергосервисных компаний (ЭСКО)	Агентство по энергоэффективности, ул. Алеко Руссо, 1, 10-й этаж, офис 1003, MD-2068, Кишинев, Республика Молдова
АНЕФ.120.MD Развитие системы энергоаудита в промышленном секторе	Техническая помощь в разработке формата документов и методологии (рекомендаций) по проведению энергоаудита ТЭЦ и систем централизованного теплоснабжения (ЦТ)	Агентство по энергоэффективности, ул. Алеко Руссо, 1, 10-й этаж, офис 1003, MD-2068, Кишинев, Республика Молдова